
SPOLEK RODIČŮ A PŘÁTEL ŠKOLY PŘI 3. ZŠ KOLÍN 

 

V Kolíně dne 18. 4. 2024 

Datum: 18. 4. 2024, 17:15 hod. 

Místo jednání: Základní škola Kolín IV., Prokopa Velikého 633, Kolín/učebna č. 108 

 

Body jednání: 

I. informace o výběru dobrovolného příspěvku na činnosti školy 

II. volba výboru spolku 

III. ustavení stravovací komise 

IV. ostatní 

V. informace od vedení školy 

 

Počet na volbu přítomných členů: 21 

 

Po úvodním slovu proběhla kontrola, zda se rodiče sešli v  dostatečném počtu, aby mohla být volba 

nového vedení spolku uskutečněna. Současná předsedkyně spolku paní Nikola Holá oznámila záměr, 

že chce odstoupit z vedení spolku. 

  

Ad I.  

Paní Nikola Holá informovala o tom, že se koncem roku 2023 předala škole darovací smlouvu částka 

95 tis. Kč. Informovala o tom, že ze 7 tříd nepřišel žádný příspěvek zřejmě z  důvodu, že zástupci 

jednotlivých tříd ve spolku neinformovali žádnou formou zástupce žáků. Diskusí se spolek dohodl, že 

tedy napříště půjde informace přes skolaonline a přes ředitelku školy. Ideální je, aby platby spolku 

proběhly do konce listopadu. V  roce 2023 se podařilo dokončit 1 projekt spolku – 4x odpočinková zóna; 

na rok 2024 je naplánováno zastřešení sezení u budovy starého pavilonu.  

 

Paní Jana Sýkorová v tomto bodě na závěr shrnula návrh delegátů, že rodičům bude předán QR kód 

s platbou a bude zaslán dopis ředitelkou školy přes skolaonline všem rodičům. Zároveň vedení spolku 

vytvoří letáček se základními informacemi a ten bude předán rodičům nových žáků na úvodní třídní 

schůzce a zároveň do emailu ostatním rodičům z ostatních tříd. Paní Vavrušková navrhla, že nechá na 

vlastní náklady vyrobit záložky se základními informacemi, které vedení spolku předá rodičům nových 

prvních tříd na úvodní schůzce (11.6.2024).  

 

Ad II. 

Paní Vavrušková shrnula, že setkání zástupců spolku rodičů je usnášeníschopné – sešla se nadpoloviční 

většina zástupců a volí se většinou přítomných členů.  

 

Delegáti navrhli na post předsedy sdružení paní Janu Sýkorovou, zástupkyně třídy 5.A.  

Hlasování – PRO: 20, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1 

 

Na místopředsedkyni sdružení byla navržena paní Kateřina Ledvinová, zástupkyně třídy 7.B. 

Hlasování – PRO: 20, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1 

 

Na tajemníka byla sdružením navržena paní Tereza Šlechtová, zástupkyně třídy 3.B. 

Hlasování – PRO: 20, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1 

 

Výbor spolku byl tedy tímto zvolen dle platných Stanov Spolku rodičů na období 2 roky.  



 

Ad III. 

Stravovací komise informovala o kvalitě obědů – jsou v průměru dobré, komise bude apelovat na 

zlepšení polévek. Byla doplněna stravovací komise.  

 

Ad IV. 

Byly zodpovězeny otázky o fungování spolku a znovu apelováno na řádné předávání informací z  výboru 

spolku rodičům.  

 

Ad V. 

Na závěr jednání spolku byli pozváni zástupci školy. Paní ředitelka školy Mgr. Kateřina Koděrová 

poděkovala spolku za jeho činnost a informovala spolek o základních plánech školy, stavebních a 

dalších úpravách, které proběhnou během letních prázdnin.  

 

 

 

 

Zapsala: Adriana Vavrušková 

 

 

 


